

Economics and the Mathematical Methods. 2013-2021

ISSN 0424-7388

URL - <http://emm.jes.su>

All right reserved

Issue 4 Volume 49. 2013

ENTREPRENEURSHIP AND INNOVATORSHIP IN THE THEORY OF INDIGENOUS INNOVATION

Edmund Phelps

Abstract

The article produces the fragments of a Lecture at the Philosophical Society of Trinity College (Dublin 2012, October 15) read by the 2006 Nobel Laureate in Economics and Director of the Center on Capitalism and Society, Columbia University Ed. S. Phelps. The subject is the indigenous innovation of a nation – its nature and foundations, its importance for the lives of ordinary people and how it can be boosted. Given the historical review of innovation theory – classical and neoclassical; describes the capacities, required in innovators – imagination, creativity, vision of the right future trend. Shown the sources and dynamics of innovation for the nations.

Keywords list (en): innovations, dynamic development, strategic vision

Date of publication: 01.10.2013

Citation link:

Phelps E. ENTREPRENEURSHIP AND INNOVATORSHIP IN THE THEORY OF INDIGENOUS INNOVATION // Economics and the Mathematical Methods. – 2013. – V. 49. – Issue 4 C. 105-110 [Electronic resource]. URL: <https://emm.jes.su/s042473880000616-6-1-ru-385/> (circulation date: 06.03.2021).

ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСТВО И НОВАТОРСТВО В ТЕОРИИ НАЦИОНАЛЬНЫХ ИННОВАЦИЙ

Фелпс Эдмунд

Аннотация

Настоящая статья представляет собой фрагменты выступления лауреата Нобелевской премии по экономике 2006 г. Эд. Фелпса в Философском обществе Тринити колледжа (Дублин, 15 октября 2012). Предмет выступления – национальные инновации, их природа, значение для жизни простых людей, и как можно ускорить их внедрение. Дается исторический обзор развития теории инноваций – классической и неоклассической; приводятся свойства, которыми должен обладать новатор: воображение, творческий подход, видение правильных направлений развития. Показаны источники динамичного развития инноваций в разных странах.

Ключевые слова: инновации, динамичное развитие, стратегическое видение

Дата публикации: 01.10.2013

Ссылка для цитирования:

Фелпс Э. ПРЕДПРИНИМАТЕЛЬСТВО И НОВАТОРСТВО В ТЕОРИИ НАЦИОНАЛЬНЫХ ИННОВАЦИЙ // Экономика и математические методы. – 2013. – Т. 49. – Выпуск № 4 С. 105-110 [Электронный ресурс]. URL: <https://emm.jes.su/s042473880000616-6-1-ru-385/> (дата обращения: 06.03.2021).